
Referat af generalforsamling Mågen & Svalen den 4. april 2023 

 

1. Valg af dirigent 

 

David, Sølvmågevej 2 blev valgt som dirigent. Martin blev udpeget som referent. 

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

 

Bestyrelsen blev fuldtallig efter generalforsamlingen. Trine fra Sølvmågevej 4 tog tjansen som 

bestyrelsesmedlem.  

 

Hede Danmark har ryddet vandhullet ved Regnbuen. Bestyrelsen har overladt det til bestyrelsen i 

Regnbuen at træffe beslutning om genplantning omkring vandhullet. Det er besluttet at plante 

rodendendrum. Gartneren fra hede danmark har foreslået beskæring af buske. En lille uventet gevinst, 

at der skete nedskæring for kommunens regning.  

 

Der er også sendt nyhedsbreve ud i årets løb. Det bliver positivt modtaget. Man ønsker at nyhedsbreve 

fremadrettet bliver sendt rundt pr. mail, således at det enkelte medlem er ansvarlig for at meddele sin 

e-mailadresse til formanden, hvis man ønsker dette.  

 

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen 

 

Martin aflagde regnskabet. Regnskabet blev godkendt.  

 

4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne 

 

A: Forslag til ændring af bidrag til vejkontoen. Formanden fremlagde grundlaget for forslaget som det 

nærmere fremgpr af bilag 1 til indkaldelse til generalforsamlingen. Bilaget vedlægges dette referat.  

 

Formanden henviste også til en artikel i den nyeste udgave af ”mit hus”, der advarer 

grundejerforeningen mod at spare for lidt op til vejfond. Det kan virke afskrækkende for købere og 

værdiforringende for det enkelte hus, hvis der ligger en væsentlig udgift for medlemmer af 

grundejerforeningen. Man bør undgå, at der skal optages lån i grundejerforeningen for at forny vejen.  

 

Bestyrelsen foreslår derfor, at der overføres 150.000 kr. fra foreningskontoen til vejfondenden.  

 

Bestyrelsen administrerer vejfondden og vejfonden skal dække  

 

- vedligehold/udskiftning af veje tilhørende Mågen&Svalen,  

- Vintervedligehold af alle veje tilhørende Mågen&Svalen, 

- Vintervedligehold af vejearealet tilhørende Ejerforeningen og Andelsforeningen. 

Vejfonden skal IKKE dække fliser ud for den enkelte matrikel – her påhviler vedligeholdelsen fortsat den 

enkelte grundejer.  



Indbetalingen indbetales af alle huse – dvs. 54 hustande – dvs. 54 * 750.  

Det almindelige kontingent nedsættes til 750 kr. For Regnbuen betales det som hidtil med 5 enheder.  

Forslaget blev vedtaget enstemmigt med samtlige repræsenterede stemmer.  

C: Forslag om at eksternt firma vedligeholder kantsten for ukrudt. Der blev redegjort for tilbuddet.  

 

Forslaget vil indebære en kontingentstigning på ca. 500 kr. pr. medlem.  

 

Forslaget blev drøftet mellem deltagerne på generalforsamlingen, idet forskellige holdninger til 

tilbuddet og håndhævelse af grundejernes vedligeholdelsesforpligtelse.  

 

Der er en for lille tilslutning til vejdagene.  

 

Formanden forklarede, at man ikke kan pålægge den enkelte ejer en udgift, som ikke er nødvendig for 

vedkommende. Der er flere hustande, som slet ikke har nogen kantsten, og der er gjort indsigelse mod.  

 

Flere medlemmer gav udtryk for, at der var en lidt dårlig stemning omkring de forskellige, og at man 

ikke skal være politibtjente over for hinanden.  

 

Det bør være bestyrelsen, der skal tage sig af at tale med folk om deres vedligeholdelse. 

 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af næste års kontingenter/bidrag mm.   

 

Kontingent 750 fra 54 hustanden til vejfond. 

Kontinget 750, der fordeles med 5 andele til Regnbuen og en til hver yderligere hustand, som hidtil.  

 

Tilgodehavende vedrørende vintervedligeholdelse bortfalder. 

 

Der overføres ekstraordinært 150.000 kr. til vejfonden.  

 

Der afsættes yderligere 430 kr. til netbankforsikring, fordi indestående formue næste år overstiger 

500.000 kr. Herefter der er en dækning på 1.000.000 kr.  

 

Budget og fastsættelse af kontingent blev godkendt.  

 

6. Valg af formand 

 

Henrik blev genvalgt som formand.  

 

7. Valg af bestyrelse 

 

Søren udtrådte af bestyrelsen.  

 



Martin, Trine og Lissie blev genvalgt.  

 

Martin blev valgt som kasserer.  

 

Jesper som suppleant.  

 

André Juul Wissing blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem.  

 

8. Revisor 

 

Jakob blev valgt som revisor.  

 

9. Eventuelt 

 

Vejdag den 7. juni, kl. 19.00.   

 

Der henstilles til, at der ikke bliver smidt haveaffald i skoven.  

 

Der blev opfordret til, at generalforsamling og andre møder ikke lægges i skolernes ferier.  

 

/Martin 


